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市场持续低迷新需求带来亮点

初春已至，船配市场尚未摆脱船市寒冬的阴云笼罩，市场订单寥

寥无几，船配企业接单难、效益差，发展继续面临挑战。然而，随

着环保法规的实施，节能环保设备被市场看好，成为船配市场的新

亮点；与此同B,1由13轮市场持续升温，邮轮配套的需求不断增加。展望

2017年，面对市场多元变化，船配企业要认识到当前市场的需求，调

整产品结构，向豪华邮轮、智能船舶等配套领域发展，挖掘船配市场

新的增长点。

06中船重工物贸集团工作会召开

08船舶工业奋斗目标明确

09“十三五”威海力推物联网产业发展

1 0七。四所船舶电推系统迎来新发展

1 l东南造船：撸起袖子谋发展

13世纪华海：开启“智能”渔船时代

14巴拿马运河拓宽箱船航运何去何从

20远洋渔船迎来“高大”时代

23航运市场低迷造船指标下滑

29海上风电安装船市场探究

33市场持续低迷新需求带来亮点

37零星突破亮眼整体提升任重道远

41船机产业：乱世纷争谁主沉浮

44海工装备：市场低迷短期同升无望

48中小船厂现代造船技术流程应用指导(四)

50舜天船舶信用违约案例分析

57深海采矿环境影响不容忽视

6l中船成套物流公司核心业务持续发展
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201 7 Annual Working Conference of CSEMC Held in Beijing

Shipbuilding Industry Defines the Future Goals to Achieve

Weihai Province Promotes the lOT Development during the Period of 1 3th Five-Year

The Ship Electric Propulsion System of CSIC 704 Research Institute Has Achieved New Development

Fujian Southeast Shipbuilding Company：Strive for New Development

Huahai China：Enter the Era of Intelligent Fishing Vessels

The Impact of the Panama Canal Widening Project on Container Shipping

The New Era of Ocean Fishing Vessels

The Shipping Market Remains Mired in a Deep Malaise

Research on the Market of International Offshore Wind Power lnstallation Vessels

Review and Prospect of International Shipbuilding Market

Analysis on the Compatibility Rate of China’s Self—elevating Drilling Platform in the Twelfth Five—

Year Plan Period

Marine Diesel Engine Industry：Who Controls the Ups and Downs?

Marine Equipment：The Market Downturn Will Last for a Long Time

Application Guidance of Modern Shipbuilding Technology Process in Medium and Small Shipyard(IV)

A Case Study of Shuntian Ship‘s Credit Default

The Environmental Impact of Deep Sea Mining Cannot Be Ignored

Hyundai Heavy Industries Produced the 5000th Propeller

China Shipbuilding Industry 201 3-201 4 Joint Venture
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